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KSAU § 145/22
Ny bussdepå på Varolavägen, Timboholm
KS2020.0285

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-06-22 145/22

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta sälja och därmed 
skriva köpeavtal med Kreativa Hus Skövde AB för ett markområde om cirka 48 600 
kvadratmeter av fastigheter Skövde 5:177 och Öm 10:9 för 13 124 000 kronor.

Sammanfattning
Kreativa Hus Skövde AB köper 48 600 kvm av fastigheterna Skövde 5:177 och Öm 10:9 på 
Varolavägen i Timboholm för 13 124 000 kronor. Kreativa Hus ska bygga ny bussdepå med 
serviceverkstad och personallokaler åt Västra Götalandsregionens bolag Västtrafik AB. 
Bussdepån måste flyttas från Mariesjö så att genomförandet av Skövde Science City 
möjliggörs. Detta innebär att beslutet bidrar direkt till uppfyllandet av KF:s strategiska mål 
att Skövde är 60 000 invånare år 2025.

Bakgrund
Västra Götalandsregionen ska genom Kreativa Hus Skövde AB:s försorg bygga ny bussdepå 
med serviceverkstad samt personallokaler för Västtrafik AB. Regionens markreservation av 
området (KF § 92/20, 2020-09-28, KS2020.0285) har förlängts och till viss del utökas samt 
slutligen överförts till Kreativa Hus (delegationsbeslut 2021-09-30 & 2022-03-10, 
MEX.2020.49). Kreativa Hus projekterar, bygger för att sedan äga och hyra ut bussdepån till 
Västtrafik AB/Västra Götalandsregionen.
Bussdepån anläggs i enlighet med gällande detaljplan för Timboholm, utökning av kvarteret 
Risatorp (BN § 188/11, 2011-12-15, PLAN.2011.3). Bygglov för anläggningen har även 
erhållits (2022-05-20, BYGG.2022.631).
Markpriset är framräknat utifrån arealen samt tidigare antagen princip för prissättning (KS § 
159/20, 2020-09-07, KS2020.0245) utgående från 250 kronor per kvadratmeter plus 8 % 
(halva fastighetsprisindex för perioden augusti 2020 – april 2022). Den totala köpeskillingen 
för fastigheten blir därmed efter avrundning 13 124 000 kronor (48 600 kvm x 250 kr/kvm x 
1,08).

Motivering av beslut
Detaljplanen för området togs fram med syfte att skapa ny plats för bussdepån som i 
dagsläget ligger vid Kaplansvägen på Mariesjö. Depån måste flyttas därifrån för att 
möjliggöra förverkligandet av Skövde Science City. Detta innebär att beslutet bidrar direkt 
till uppfyllandet av KF:s strategiska mål att Skövde är 60 000 invånare år 2025. Indirekt 
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bidrar beslutet även till att Skövde har invånare som är nöjda med sina liv och de 
samhällsservice som erbjuds. En väl fungerande kollektivtrafik ger bidrag till detta.

Handlingar
Karta.pdf                                                                                                                                                    
Köpeavtal del av fastigheter Skövde 5_177 och Öm 10_9.pdf                                                                                                                                                    
Tjänsteskrivelse KSAU-KS-KF.pdf

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
Kreativa Hus Skövde AB, Karolina.Sahlstrom@skovde.se 

mailto:Karolina.Sahlstrom@skovde.se
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KSAU § 146/22
Uppdragsbeslut Detaljplan för Skövde 5:198 m.fl. Hasslum
KS2021.0375

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-06-22 146/22

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen beslutar att ge sektor 
samhällsbyggnad i uppdrag att genomföra samråd för förslag till Detaljplan för Skövde 
5:198 m.fl. (Hasslum).

Sammanfattning
Planens syfte är att möjliggöra för bostadsbebyggelse i form av småhusbebyggelse och LSS-
boende inom befintligt bostadsområde i Hasslum längs Insatsvägen.
Planförslaget innebär en förtätning med radhus/parhus/kedjehus och LSS-boende mellan två 
befintliga småhusområden i Hasslum. Detaljplanen möjliggör även för en villatomt längs 
Törnetorpsvägen. Detaljplanen möjliggör en fortsatt utveckling av bostadsområdet. 
Majoriteten av planområdet är idag inte planlagt, bortsett från den västra delen som är 
planlagd som natur. Bevarandevärd natur i området i form av tall och lövträd är inmätta och 
ska bevaras. Ett öppet dagvattendike kommer anordnas längs Insatsvägen och den befintliga 
dagvattendammen i öster planläggs som natur.

Bakgrund
Asplunds bygg i Mellansverige AB har efter sin ansökan om planbesked fått ett positivt 
Planbesked 2021-12-13, KS § 189/21. Sektor samhällsbyggnad fick beslut om planuppdrag 
och behovsbedömning 2022-05-09, KS § 68/22.
Berörda fastigheter är Skövde 5:198, 5:203 samt del av 5:178 (3), 5:404 och 5:177. Marken 
är idag inte planlagd på stora delar av området, undantaget del av Skövde 5:177 som är 
planlagd för natur (1496K-DP580) samt del av 5:404 som är planlagt för teknisk anläggning 
(pumpstation).
På fastigheten Skövde 5:198 har det tidigare funnits ett bostadshus som nu rivits, på Skövde 
5:203 har Asplunds Bygg i Mellansverige idag en verksamhet. I övrigt är området ej tidigare 
ianspråktaget.

Förslaget
Planens syfte är att möjliggöra för bostadsbebyggelse i form av småhusbebyggelse och LSS-
boende inom befintligt bostadsområde i Hasslum längs Insatsvägen.
Marken inom detaljplanen regleras främst till Bostäder (B). En del av marken i öster vid 
dammen samt i mitten av området regleras till Natur (N) till förmån för dagvattenhantering 
och naturvärden. En remsa mellan kvartersmarken (B) och naturmarken (N) i öst planläggs 
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för Gång- och cykelväg (GC-väg). En liten del av området regleras till teknisk anläggning 
(E) till förmån för en befintlig pumpstation.
Del av fastigheten Skövde 5:203 (mot Törnetorpsvägen) regleras för fristående 
villabebyggelse. Fastigheten längst i väster, Skövde 5:177, är tänkt för LSS-boende och 
övrig bostadsmark regleras för radhus/parhus/kedjehus. Högsta byggnadshöjd för alla 
bostäder är 8 meter.
Väganslutningar sker till Insatsvägen, parkering sker på kvartersmark. Dike ska anordnas 
längs med Insatsvägen samt i södra delen av området (mot befintliga bostadsfastigheter 
längs med Törnetorpsvägen). Dagvattendamm finns på naturmarken i öst och ska nu 
säkerställas i detaljplan.
Planavtal har upprättats med Asplunds Bygg i Mellansverige AB. Framtagandet av 
detaljplanen sker genom utökat förfarande med ett planerat antagande september 2023. 
Detaljplanen beräknas samrådas 29/8-23/9 2022 och granskas 13/2-6/3 2023.

Handlingar
Planbeskrivning samråd.pdf                                                                                                                                                    
Bilaga E- Översiktlig miljöteknisk markundersökning Geosigma 220411.pdf                                                                                                                                                    
Bilaga F Dagvattenutredning Bjerking 220425.pdf                                                                                                                                                    
Bilaga G Naturvärdesinventering Enviroplanning 220426 .pdf                                                                                                                                                    
Bilaga H Arkeologisk utredning Västergötlands museum.pdf                                                                                                                                                    
Bilaga A Behovsbedömning 20220302.pdf                                                                                                                                                    
Bilaga B Planprogram Hasslum med samrådsredogörelse.pdf                                                                                                                                                    
Bilaga C Bullerutredning Soundcon 220323.pdf                                                                                                                                                    
Bilaga D Geoteknisk utredning Rejlers 220414.pdf                                                                                                                                                    
Presentationsbild BSB 22-06-13.pdf                                                                                                                                                    
Tjänsteskrivelse samråd.pdf                                                                                                                                                    
Plankarta samråd.pdf

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
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KSAU § 147/22
Uppdrag att ta fram en skogspolicy för Skövde kommun
KS2022.0256

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-06-22 147/22

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta ge uppdraget till 
sektor samhällsbyggnad att ta fram ett förslag på skogspolicy.

Sammanfattning
Skövde kommun behöver en skogspolicy som på ett övergripande nivå redogör specifika 
och viktiga områden inom skogsbruk. Policyn ska kunna ge vägledning inför beslut och 
styrning inom ämnet.
Skogen är en värdefull naturresurs och ska förvaltas för att ta vara på alla de värden som 
finns i skogen och som skogen ger. Skogsbruket omfattas av olika lagar och regler som styr 
skötseln av skogen, däribland skogsvårdslagen, miljöbalken och kulturmiljölagen.
Skövde kommuns skogspolicy ska beskriva för kommunens invånare samt övriga berörda 
aktörer övergripande mål och principer för kommunens skogsförvaltning. Policyn ska 
fungera som beslutsunderlag och stöd för att informera och öka kunskapen för ett hållbart 
skogsbruk.

Bakgrund
Skogen är en värdefull naturresurs och ska förvaltas för att ta vara på alla de värden som 
finns i skogen och som skogen ger. Skogsbruket omfattas av olika lagar och regler som styr 
skötseln av skogen, däribland skogsvårdslagen, miljöbalken och kulturmiljölagen. Skövde 
kommun förvaltar ca 3000 hektar skog och i Vision Skövde 2040 står det att Skövde ska 
växa på ett hållbart sätt. För brukande av skogen krävs att det är miljöanpassat, innefattar 
socialt ansvarstagande och är långsiktigt ekonomiskt livskraftigt.
De globala målen i Agenda 2030 visar att biologisk mångfald är en avgörande grund för 
jordens livsuppehållande system som vår nuvarande och framtida välfärd vilar på samtidigt 
som vi arbetar med att nå det nationella miljömålet Levande skogar och flera andra 
miljömål.
Nyckelmeningar

 Utveckla biologiska mångfald
 Öka kolinlagring
 Utveckla kulturmiljövärden i skogen
 Möjlighet att balansera vattenflöden i landskapet
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 Öka värdet för friluftsliv, rekreation och naturupplevelser
 Skapa värde för pedagogisk verksamhet (skolskogar)
 Långsiktig planering av skötsel
 Skötsel med tanke på förändrat klimat, skydd mot ras, skred, erosion och 

översvämningar
 Vattenrening och grundvattenbildning
 Förbättra skötseln inför planerad framtida stadsomvandling i framtida exploatering
 Utveckla kommunikation och information för att öka allmänhetens kunskap om, och 

förståelse för skogsskötseln samt möjlighet att påverka densamma.

Motivering till beslut
Skövde kommuns skogspolicy ska beskriva för kommunens invånare samt övriga berörda 
aktörer övergripande mål och principer för kommunens skogsförvaltning. Policyn ska 
fungera som beslutsunderlag och stöd för att informera och öka kunskapen för ett hållbart 
skogsbruk.
I det regionala åtgärdsprogrammet för åren 2022 - 2025 är ett av åtgärdsförslagen till 
kommunerna att Ta fram en kommunal skogspolicy för att förtydliga och utveckla de 
skogliga värdena och bidra ännu mera till att nå ett Hållbart Västra Götaland.
Policyn tar avstamp i Agenda 2030 och de nationella och regionala miljömålen.

Handlingar
1_ADM_2022_224_Tjänsteskrivelse KSAU-KS-KF.pdf

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
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KSAU § 148/22
Avsiktsförklaring om samarbete kring Valleområdets 
mark- och vattenanvändning med inriktning på natur- och 
kulturvärden
KS2022.0257

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-06-22 148/22

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta att Skövde kommun 
undertecknar en avsiktsförklaring om samarbete kring Valleområdets mark- och 
vattenanvändning med inriktning på natur- och kulturvärden.

Sammafattning
Samverkansgruppen för Valle ska gemensamt utveckla förslag på konkreta åtgärder som 
bevarar och stärker den gröna infrastrukturen i Valle och ger förutsättningar för ett 
långsiktigt hållbart nyttjande av landskapet. Skövde kommun deltar i två möten per år och 
genom att:

 Gemensamt bidra till att överenskomna åtgärder genomförs.
 Vara en kompetensresurs för myndigheter och aktörer inför beslut samt ett forum för 

informationsutbyte mellan intressenter i Valleområdet.

Bakgrund
Under perioden oktober 2018 till maj 2022 har en bred samverkansgrupp i Valle utvecklat 
och förankrat ett nytt arbetssätt i syfte att hantera landskap och grön infrastruktur ur ett 
helhetsperspektiv. Syftet är att bevara Valleområdets biologiska mångfald och ta tillvara de 
nyttor som mångfalden ger för lokalsamhället. Arbetet har genomförts inom ramen för 
Interreg Europeprojektet BIOGOV. Inom projektet har samverkansgruppen identifierat ett 
antal frågeställningar som är viktiga att arbeta med.
Denna avsiktsförklaring syftar till att skapa förutsättningar att fortsätta samarbetet efter 
BIOGOVprojektets avslut.
Ansvar och skyldigheter samverkansgruppen

 Samverkansgruppen är ett rådgivande organ och ansvarar inte för beslut som fattas 
av deltagande myndigheter. 

 Att delta i samverkansgruppen innebär i sig inte någon skyldighet att genomföra 
föreslagna åtgärder.

Samverkansgruppen har kommit överens om att följande principer ska vägleda 
arbetet:
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 Vi ska ta tillvara deltagarnas kunskap och erfarenhet vilket bidrar till bra förslag och 
bättre beslut.

 Vi ska lägga fram realistiska förslag vilket bidrar till förtroende och ökad legitimitet.
 Vi ska vara överens om vilka åtgärder som ska genomföras och hur det ska ske, 

vilket möjliggör ett effektivt genomförande med bred delaktighet.
Sektor samhällsbyggnad och Next Skövde är de verksamheter som har hittills deltagit i 
projektet BIOGOV för att öka kunskap och utveckla samverkan kring brukande, naturvärden 
och friluftsliv. Två möten per år planeras nu inom den närmsta tre åren för att kunna dra 
nytta av projektets framgångar och bibehålla samverkan för att ge mer nytta till bygden. En 
viktig vägledande princip är att få fler berörda parter att delta i arbetet. Detta görs genom att 
utveckla och genomföra metoder för kommunikation, samarbetet och partnerskap med flera 
intressenter. Arbetet ligger i linje med flera nationella miljömål som Ett rikt djur och växtliv 
samt de globala målen och där främst mål 15 Ekosystem och biologisk mångfald.

Handlingar
Tjänsteskrivelse KSAU-KS-KF_1334111.pdf                                                                                                                                                    
Utkast avsiktsförklaring fortsatt samverkan_1337397.pdf                                                                                                                                                    
Samverkan för grön infrastruktur, erfarenheter fr BioGovLjung 2022.pdf_1334804.pdf

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
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KSAU § 149/22
Upphävande av avstyckningsplan Hene Övregården 8:10 
och Millomgården 7:2
KS2022.0258

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-06-22 149/22

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen beslutar ge sektor 
samhällsbyggnad i uppdrag att genomföra Upphävande av avstyckningsplan Hene 
Övregården 8:10 och Millomgården 7:2.
Kommunstyrelsen beslutar att genomförandet av planförslaget inte bedöms medföra någon 
betydande miljöpåverkan varför något behov av strategisk miljöbedömning inte föreligger.

Sammanfattning
Syftet är att upphäva avstyckningsplanen för att möjliggöra fastighetsreglering.

Bakgrund
Ärendet är initierarat av MEX kommunstyrelsen och berörda fastigheter ligger i den norra 
utkanten av Skultorp.
Del av Hene 22:1 skall föras till Hene 8:85 i ett markbyte mellan Skövde kommun och 
Fortifikationsverket. Bebyggelse i området kommer även i fortsättningen att hanteras genom 
bygglov, då avstyckningsplanen enbart reglerat fastighetsindelning och inte byggrätter.
Avstyckningsplan daterad 1947-02-11

Förslaget
Upphävandet kommer att innebära att marken i området inte längre är reglerad i plan, alla 
avgöranden gällande bebyggelse prövas därmed i bygglovsskedet.
Upphävande av avstyckningsplanen sker genom förenklat standardförfarande med ett 
planerat antagande 2022-11-07 och laga kraft tre veckor senare. Planerat samråd under 
hösten 2022.
Upphävandet föreslås göras med en förenklad berednings- och beslutsprocess, där 
kommunstyrelsen beslutar om planuppdrag och antagande av detaljplanen. Inför samråd för 
detaljplanen informeras beredningen för samhällsbyggnad (BSB) om förutsättningar och 
förslag men något beslut om samråd föreslås inte tas av kommunstyrelsen.
Motiven till detta är att främst att åstadkomma en snabbare planprocess, frigöra tid och 
minska det administrativa arbetet.
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Om större nya frågor, stora invändningar mot planförslaget eller dylikt skulle uppstå under 
planprocessen innan samrådsskedet finns alltid möjligheten för BSB att lyfta dessa till 
kommunstyrelsen för ett formellt beslut.

Planavtal ska upprättas med MEX, för att fördela kostnader.

Motivering till beslut
Att upphäva avstyckningsplanen bedöms inte medföra någon betydande miljöpåverkan 
enligt miljöbalken. En strategisk miljöbedömning enligt miljöbalken 6 kap 3 §, innehållande 
en miljökonsekvensbeskrivning, behöver därför inte genomföras.
Att upphäva avstyckningsplanen bedöms vara förenligt med miljöbalkens grundläggande 
hushållningsbestämmelser (MB 3 och 4 kap). Markanvändningen bedöms inte påverkas av 
huruvida marken ingår i en avstyckningsplan eller inte.

Handlingar
Tjänsteskrivelse uppdrag.pdf

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
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KSAU § 150/22
Ansökan om planbesked för Skövde 4:80 m.fl.
KS2022.0259

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-06-22 150/22

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta lämna positivt 
planbesked angående upprättande av detaljplan för Skövde 4:80 m.fl.
Planläggningen ska ske med utökat förfarande och sektor samhällsbyggnad beräknar kunna 
påbörja arbetet med detaljplan under 2024. Arbetet med detaljplanen fram till antagande 
uppskattas därefter ta ca: 1,5–2 år. Kostnaderna för planarbetet ska regleras i ett 
plankostnadsavtal mellan sektor samhällsbyggnad och sökanden. Parterna ska verka för att 
gemensamt lösa de frågor som är föranledda av planläggningen.
Sektor samhällsbyggnad (SSB) ser positivt på sökandens vilja att utveckla området med 
naturnära bostäder i olika former. Områdets arkitektoniska utformning ska anpassas till 
topografins förutsättningar. SSB ser att byggnation ska ske i naturliga material (främst trä) i 
enlighet med de inspirationsbilder som visas i projektbeskrivningen (bilaga). Detta skapar en 
god arkitektonisk anpassning till den skog och miljö som finns i området idag samt skapar 
möjlighet till utsikt för boende.
Sökanden ska bekosta och beställa erforderliga utredningar som underlag för detaljplanen, 
så som dagvatten- och skyfallsutredning, naturvärdesinventering, buller och vibrationer 
m.m. Det kan även under planprocessens gång bli nödvändigt att ta fram andra utredningar 
som bekostas av sökanden.

Bakgrund
Ett planbesked anger om kommunen avser att påbörja planläggning eller inte. Om 
kommunen avser att inleda planläggning ska det av beslutet framgå när kommunen bedömer 
att detaljplanen eller områdesbestämmelsen kan antas.
Positivt planbesked är dock inte en garanti för att en detaljplan slutligen kan antas. 
Synpunkter och information under samråd kan exempelvis innebära att ändring av inriktning 
och/eller omfattning behöver göras under detaljplanearbetet. Processen med att ta fram en 
detaljplan kan komma att medföra förändringar för projektet.
Skövde kommun, sektor samhällsbyggnad har fått in en ansökan om planbesked från Brixly 
rörande Skövde 4:80 (1 och 3), 4:79, 4:78 samt del av 4:15. Sökandens syfte är att planlägga 
för bebyggelse i form av flerbostadshus, radhus, kedjehus och villor.
Marken är idag inte planlagd men består av naturmark.
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Förslaget
Området ligger cirka 3 km nordväst om Skövde centrum, på Billingen. I ÖP2025 är området 
inte utpekat till sin helhet, men ligger inom och i anslutning till område 9. Norr om 
Lerdalavägen som är utpekat för utveckling med bostadstomter. Bostäder här skulle 
innebära en attraktiv möjlighet till naturnära boende i blandade former vilket belyses i 
översiktsplanen.

Motivering till beslut
Sektor samhällsbyggnad (SSB) ser positivt på sökandens vilja att utveckla området med 
naturnära bostäder i olika former. Områdets arkitektoniska utformning ska anpassas till 
topografins förutsättningar. SSB ser att byggnation ska ske i naturliga material (främst trä) i 
enlighet med de inspirationsbilder som visas i projektbeskrivningen (bilaga). Detta skapar en 
god arkitektonisk anpassning till den skog och miljö som finns i området idag samt skapar 
möjlighet till utsikt för boende.
Nivåskillnaderna i området skapar svårigheter för vattenförsörjningen redan idag. 
Exploatering i området förutsätter en ny vattenreservator för att klara av vattenförsörjningen 
på ett bra sätt. Vattenförsörjningen utreds parallellt med detaljplanearbetet och styr 
tidplanen.
Sektor samhällsbyggnad ser ett behov av att utreda service så som förskolebehov inom 
detaljplanearbetet. Cykelanslutning till Inga-Karls väg och mot centrum ska utredas inom 
detaljplanearbetet.
Utströmning av vatten ur de olika bergsskiten förekommer, något som är typiskt för 
Billingen. Nivåskillnaderna gör att stora mängder vatten idag rinner genom området. 
Utströmmningspunkter och vattnets rörelse behöver utredas inom detaljplaneområde, likaså 
hantering av dagvatten samt skyfall.
Norr om området finns en diabastäkt som täcks av riksintresse för ämnen och material. 
Närheten till denna ska beaktas och gränsvärden för buller och vibrationsstörningar vid 
bostäder ska hållas. Detta behöver utredas inom detaljplanearbetet.
Inom området för den kompletterande skissen (bilaga) återfinns dels en nyckelbiotop, dels 
lövskog med klass 2. Naturvärden ska utredas inom detaljplanerarbetet.

Kostnad
I samband med begäran om planbesked tas en avgift ut (12 kap. 8§ PBL). Avgiften är 
baserad på de kostnader som är förenade med bedömningen och varierar utifrån 
planbeskedets karaktär och omfattning. Skövde kommun tillämpar den av 
kommunfullmäktige beslutade plan- och bygglovtaxan. Avgiften för planbesked är satt till 
17 800 kronor (2013 års taxa, medelstor åtgärd). Ett planbesked kan inte överklagas (13 kap. 
2§ PBL).

Handlingar
Presentationsbild BSB 2022-06-13.pdf                                                                                                                                                    
Projektbeskrivning.pdf                                                                                                                                                    
Tjänsteskrivelse planbesked.pdf                                                                                                                                                    
Ärende pdf.pdf                                                                                                                                                    
Karta.pdf                                                                                                                                                    
Kompletterande skiss .pdf
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Skickas till
Sektor samhällsbyggnad



Skövde kommun Sammanträdesprotokoll

Kommunstyrelsens arbetsutskott Datum:2022-06-22 kl. 08:30 16(19)

KSAU § 151/22
Remittering av motioner och medborgarförslag
KS2022.0032

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-06-22 151/22

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar om remittering och beredning av 
medborgarförslag och motion enligt nedan.

Bakgrund
Kommunfullmäktige beslutade 2 maj och 30 maj 2022 att lämna följande motion till 
kommunstyrelsen för beredning samt följande medborgarförslag till kommunstyrelsen för 
beredning och besvarande.

- Medborgarförslag om nollvision mot mäns våld mot kvinnor och barn. 
Medborgarförslaget ska remitteras till socialnämnden.

- Motion om dränering av dagvatten och belysning över Claesborgs idrottsplats. (SD)
Motionen ska remitteras till kultur- och fritidsnämnden vilka ska yttra sig i samråd 
med sektor service.

Handlingar
Medborgarförslag om nollvision mot mäns våld mot kvinnor och barn                                                                                                                                                    
Motion om dränering av dagvatten och belysning över Claesborgs idrottsplats (SD)

Skickas till
Camilla Arvidsson, Demokratistöd
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KSAU § 152/22
Tillköp Närtrafik helgtrafik
KS2022.0262

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-06-22 152/22

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att inlämna förfrågningsunderlag avseende tillköp 
av närtrafik under lördag dag, söndag dag, natt mot lördag samt natt mot söndag, samt 
att sektor samhällsbyggnad får i uppdrag att göra en analys kring nyttjandet av resandet 
under en fyra års period när det gäller helg- och nattrafik.

Bakgrund
Västtrafiks styrelse har tagit beslut om inriktningen för utvecklingen av närtrafiken. 
Utvecklingen sker inom befintligt koncept i syfte att göra närtrafiken mer tillgänglig och 
attraktiv. Syftet är också en ökad integrering med den linjelagda kollektivtrafiken samt en 
regional likriktning avseende finansiering av utbud utöver grundutbud. Slutgiltigt beslut om 
förändringarna kommer att tas av Västtrafiks styrelse i samband med beslut om Trafikplan 
2023 i juni 2022. Förändringarna träder i kraft i samband med tidtabellsskiftet i december 
2022. 
Befintliga tillköp kommer att sägas upp och nya kalkyler tas fram för samtliga kommuner 
som önskar göra tillköp av utbud utöver grundutbudet. Detta gäller alltså även de kommuner 
som idag har regionfinansierad natt/helgtrafik. Förfrågnings-underlag för tillköp behöver 
skickas in till kommun@vasttrafik.se senast 17 juni. Själva beslutet om tillköp behöver vara 
Västtrafik tillhanda senast 30 oktober.
Grundutbudet gäller måndag – fredag. Helg- och nattrafik ingår inte i det regionala 
grundutbudet. Möjliga tillköp är därmed lördag dag, söndag dag, natt mot lördag samt natt 
mot söndag.

Inom Skaraborgs kommunalförbunds handläggargrupp för kollektivtrafikfrågor, har frågan 
lyfts om att samtliga kommuner rekommenderas göra tillköp av trafik under lördag dag, 
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söndag dag, natt mot lördag samt natt mot söndag. En förfrågan om tillköp medför inget 
köptvång, utan kommer ge ett kostnadsunderlag inför kommande beslutet om tillköp.

Motivering till beslut 
För att kunna ta ställning till tillköpet bör förfrågningsunderlag ge svar på frågan vad de fyra 
möjliga tillköpen kan komma medföra för kostnader: lördag dag, söndag dag, natt mot 
lördag samt natt mot söndag.

Handlingar
Närtrafik Karta.pdf                                                                                                                                                    
Tillköp Närtrafikintervall 2022.pdf                                                                                                                                                    
Tjänsteskrivelse KSAU-KS-KF.pdf                                                                                                                                                    
Utveckling av närtrafiken inom befintligt koncept.pdf                                                                                                                                                    
Informationsbrev.pdf

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
Västtrafik AB, Sofia.Ottosson@vasttrafik.se 

mailto:Sofia.Ottosson@vasttrafik.se
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Information

Katarina Jonsson (M) informerade att det kommer företagsbesök för möjliga etableringar på 
Locketorp framöver.

Den 15 juni träffade Katarina Jonsson (M), Ulrica Johansson, Johan Ask (S) och Tomas 
Fellbrandt Volvo GTO.

Den 15 juni välkomnades den nya kommundirektören Björn Söderlundh som börjar sin 
tjänst i Skövde kommun den 1 september.

På studenten den 17 juni delade Ulrica Johansson (C), Ulla-Britt Hagström (L) och Theres 
Sahlström (M) ut vattenflaskor till studenterna för kampanjen ”Orka hela dagen”
 
Den 21 juni träffade KSAU branschorganisationen Fastighetsägarna.

Ulla-Britt Hagström (L) informerade om kampanjen ”Stoppa bedragarna” som hon har 
deltagit i via brottsförebyggande rådet samt pensionärsrådet.

Katarina Jonsson (M) har deltagit på Näringslivsforums frukostmöte den 14 juni i Skövde 
Science Park om projekt Skövde Science City.

Katarina Jonsson (M), Ulrica Johansson (C), Johan Ask (S), Maria Hjärtqvist (S)
och Tomas Fellbrandt deltog den 10 juni på Näringslivsforum där bland annat enkätsvaren 
från Svenskt Näringsliv om företagsklimat presenterades.

Den 9 juni deltog Katarina Jonsson (M), Johan Ask (S) och Maria Hjärtqvist (S) på 
rundabordssamtal med Näringslivsforum.
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